



الشركة المالية والصناعية المصرية (ش . م . م)

القاهرة : ٢٠٢٦/٠٨/١٩

السادة / إدارة الإفصاح
البورصة المصرية

Date: 19/08/2026
To : Disclosure Department
Egyptian Exchange

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Please be advised of the summary of the resolutions adopted by the Company's Board of Directors during its meeting held on wednesday, August 19, 2026.

يرجى التكرم بالإحاطة بملخص قرارات مجلس إدارة الشركة بجلسته المنعقدة يوم الأربعاء الموافق ١٩ أغسطس ٢٠٢٦.

The Board of Directors discuss the settlement proposal submitted by the Al Tamimi law firm regarding the ongoing disputes between the Egyptian Financial and Industrial Company, Heliopotas France, and the companies represented by Mr. Ahmed Fouad Hagra (Heliogri, Agri Trade, and Abbad Al-Rahman). The proposal addressed the following:

- Arbitration Award No. 1754/2025, issued by the Cairo Regional Centre for International Commercial Arbitration on December 6, 2025, in favor of Heliopotas France and against the Egyptian Financial and Industrial Company.
- Lawsuit No. 134/18 (Economic Circuit) filed before the Tanta Economic Court concerning a seized quantity of 5,531.847 tons of sulfur.
- Case No. 135/18Q before the Tanta Economic Court, concerning the sum of EGP 27,356,200, representing the bid bond for Auction No. 1/2024.

Following review and deliberation, the Board of Directors unanimously approved the conclusion of the tripartite settlement among the parties and the taking of all necessary legal measures to implement it and to withdraw the lawsuits and disputes subject to the settlement, provided that the settlement entails no additional financial burdens or obligations for the Egyptian Financial and Industrial Company.

Best regards ,,,



ناقش مجلس الإدارة التسوية المقدمة من مكتب التيميمي بشأن المنازعات القائمة بين الشركة المالية والصناعية المصرية وشركة هليوبوتاس فرنسا وشركات (هليو اجري - أجري تريد - عباد الرحمن) والتي يمثلها السيد/ أحمد فؤاد هجرس، وما تضمنته من:

- حكم التحكيم رقم ٢٠٢٥/١٧٥٤ الصادر عن مركز القاهرة الإقليمي للتحكيم التجاري الدولي بتاريخ ٢٠٢٥/١٢/٦، لصالح شركة هليوبوتاس فرنسا ضد الشركة المالية والصناعية المصرية.
- الدعوى رقم ١٨/١٣٤ اق أمام محكمة طنطا الاقتصادية، بشأن كمية ٥٥٣١,٨٤٧ طن كبريت المتحفظ عليها.
- الدعوى رقم ١٨/١٣٥ اق أمام محكمة طنطا الاقتصادية، بشأن مبلغ ٢٧٣٥٦,٢٠٠ جنيه قيمة تأمين المزايدة رقم ٢٠٢٤/١.

وبعد الإطلاع والمناقشة ، وافق مجلس الإدارة بالإجماع على إتمام التسوية الثلاثية بين الأطراف ، واتخاذ كافة الإجراءات القانونية اللازمة لتنفيذها والتنازل عن القضايا والمنازعات محل التسوية ، على أن تتم التسوية دون أن يترتب عليها أي أعباء أو التزامات مالية إضافية على الشركة المالية والصناعية المصرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

مدير علاقات المستثمرين
Investor Relations Manager

محاسب / محمود عوض صالح
Accountant / Mahmoud Awad Saleh